

# Ordföranderåd Lp3Lv1

21/1-16

## Närvarande:

Ordförande: Hanna Johansson

Sekreterare: Tage Berdenius Norström

SnKfKb: Alex Back

ERNST: Malin Stenbom

KfKb6: Kristine Dahlborg

bØf: Marcus Rasmusen (Frånvarande)

KAOS: Andreas Törnell

KK: Julia Larsson

KfIK: Adam Palmgren (Frånvarande)

GP: Tové Widen

Styret: Gustav Eriksson samt Martin Andersson

Valberedningen: Gabriel Sjölund

## Rundabordet och Lägeskoll:

Mötet startas: 12:09 (Ingen Swift dök upp... dåligt informerat Bastian!)

ValB: Inväntar aspscheman från Kfik och KK

KfKb6: Börjat planera gasque (woop woop) lekt med KAOS och bÖf

KAOS: Dragit igång planeringen för aspningen, samt pubrundan imorgon (stress är ett faktum)

Ernst: Har haft uppstartmöte med de nya sittande

GP: Tidningar, mycket tidningar

KK: Planerat klart sin aspning, håller på att planera Charm, satt upp en oändlig mängd affischer men bara på bra ställen! Styret imponerat!

SnKfKb: Haft uppstartsmöte, läs tavlan för övrig info! Planerat matLabsstugor och behöver handledare!

Styret: Haft uppstart samt överlämning med styret 15

Styret-Kassör: Informera om Kassörsmötena

## Diskussion:

Gustav informerar om kårledningens teambuildingsmall "Bli ett bättre team", verkar som en bra grej

Kommittéutbildning planeras att hållas under Lv5 i Lp3

## Övriga frågor:

Kixet: Kom på gasque 13/2!

Julia: Kontrakt gällande förråd ges ut till samtliga kommittéer med direktiv gällande hantering av KK's saker, återkom med åsikter nästa ordfråd, samt deposition på KK's material

Tové: Potential till plats i förrådet för GP att förvara sina saker

Gabe: Nycklar till Styretrummet för ValB

Mötet avslutas: 12:30